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Bestyrelsesmøde vedr. generne ved de mange råger. 

 

 

Pia og Poul Erik fra bestyrelsen i Havleddet deltog i dette møde for at diskutere mulighederne for at 

blive den meget generende støj -og ikke mindst- fugleklatter i massevis på parkeringspladser og 

fællesarealer kvit. 

 

Ejeren af skoven er indforstået med, at vi vil arbejde på at blive af med rågerne. MEN vi skal selv 

afholde udgifterne derved. 

 

Både Pia og Henning har undersøgt og spurgt ind til flere muligheder for løsning af problemet.   

 

Pia har talt med en entreprenør, som vil komme med et tilbud/overslag på fjernelse af reder.  

Det er nødvendigt for ham at se på forholdene forinden.  

Et møde desangående er aftalt til 25.aug., hvor Pia, Poul Erik og Henning vil deltage. 

 

Forinden vil Kirsten og Henning, i samarbejde med DOMI, arbejde på at få udgiften 

implementeret i det kommende budget. 

 

Begge bestyrelser arbejder videre med muligheder for en løsning. Vi vender tilbage, når der er nyt. 
  

 

 

 

 

 

Venlige hilsner fra Bestyrelsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


